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Personalia

Fleur De jaeger ver-
laat na een loopbaan 
van 7 jaar het Koninklijk 
Museum voor Midden-
Afrika en gaat begin 
juli aan de slag bij 
Advocatenkantoor 
Loyens en Loeff. Na 
haa r  op le id ingen 
Master in de geschie-

denis en Informatie-en Bibliotheekwetenschap, 
startte ze haar carrière in de Koninklijke 
Bibliotheek. Nadien werd ze diensthoofd van de 
bibliotheek van het Afrikamuseum en maakte 
ze deel uit van de sectie WDI, die ze sinds 2017 
ook voorzit. In haar nieuwe functie als informa-
tion manager, zal ze instaan voor de ontwikke-
ling van een hoofdzakelijke digitaal documen-
tatiecentrum voor de medewerkers van het 
bedrijf Loyens en Loeff.

Patrick Lefèvre was 
Algemeen directeur 
van de Koninklijke 
Biblio  theek van België 
van 2005 tot 2017. Eind 
april ging hij met pen-
sioen. Patrick Lefèvre 
kan enkele bijzonder 
mooie realisaties op 
zijn naam schrijven. 

Een kleine greep uit het aanbod: de inkom-, 
onthaal- en ontspanningsruimten werden vol-
ledig vernieuwd, de tentoonstellingsruimten 
werden gemoderniseerd, er werd een Meeting 
Center geopend met verschillende goed uit-
gerust conferentiezalen en in het hart van het 
gebouw opende LIBRARIUM, een origineel 
didactisch parcours over de geschiedenis van 
het schrift en het boek waar heel wat parel-
tjes uit de kostbare collecties van de instelling 
getoond worden. Onder impuls van de heer 
Lefèvre vonden de studenten (opnieuw) hun 
weg naar de Bibliotheek en kwam er weer meer 
leven in de brouwerij. Tot slot zullen heel wat 
projecten die Patrick Lefèvre opzette in de loop 
van de komende maanden en jaren resultaat 
kennen. Daarbij denken we aan een volledig 
nieuw bibliotheekbeheersysteem, de uitbrei-
ding van het wettelijk depot tot digitale publi-
caties en een nieuw museum rond de presti-
gieuze middeleeuwse handschriftencollectie.

Een grote verrassing voor wie al een tijd meedraait in de wereld 
van de openbare bibliotheken: op 1 juni ging rita Van de Wiele 
na een carrière van 37 jaar met pensioen.

Rita begon haar carrière in de hoofdstedelijke openbare biblio-
theek als verantwoordelijke voor de jeugdafdeling. Onder impuls 
van bibliothecaris Relinde Raemaekers nam ze al vlug verant-
woordelijkheden op in de VVBAD en in 1985 werd ze voorzitter 
van de subsectie jeugdbibliotheken. Een van haar realisaties 
was een betere samenwerking tussen de jeugdbibliotheken en 
het nationaal centrum voor jeugdliteratuur dat toen ieder jaar 
de Jeugdboekenweek organiseerde. Voordien hadden jeugd-
bibliotheken vaak de indruk dat ze alleen mochten uitvoeren 
zonder veel inspraak.

In 1995 vormde ze met o.a. toenmalig VVBAD-directeur Marc 
Storms en de Leuvense hoofdbibliothecaris Jan van Vaerenbergh 
de werkgroep Strategie. In deze werkgroep dacht men na 
over een nieuwe structuur en toekomstige rol voor de open-
bare bibliotheken. Hun denkwerk resulteerde in de belangrijke 
brochure Op welke wijze en zou ook doorsijpelen in het eer-
ste decreet op het lokaal cultuurbeleid van 2001, bv. de meer 
omvattende definitie van wat een openbare bibliotheek zou 
moeten zijn.

In 1996 nam Rita het voorzitterschap van de sectie openbare 
bibliotheken over van Paul Gervoyse. Ze bleef voorzitter tot 
2000.

Professioneel verkaste Rita in maart 1990 naar Mechelen. Ze 
ging er, samen met de eerste computers, aan de slag als biblio-
thecaris van een instelling met een groot verleden. Ze nam ver-
schillende initiatieven om de uitstraling van de Mechelse biblio-
theek, te verhogen. Ze zorgde ervoor dat er een hecht team 
ontstond door af te stappen van de hiërarchie die er heerste 
en vaker met medewerkers in gesprek te gaan. Ook alle nieuwe 
evoluties (zelfuitleen, e-boeken, enz) werden door Rita onder-
steund en begeleid.
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